

**تقديم مواعيد إقلاع جميع الرحلات المغادرة من مطار رفيق الحريري الدولي ساعة واحدة
ابتداءً من منتصف ليل 25-26 آذار لغاية منتصف ليل 20-21 نيسان 2023**

بيروت في 23 آذار 2023: عطفًا على القرار الصادر عن رئاسة مجلس الوزراء بتأجيل بدء العمل بالتوقيت الصيفي، إستثنائيًا هذا العام، إبتداءً من منتصف ليل 25-26 آذار الى منتصف ليل 20-21 نيسان 2023.

حيث أن بطاقات السفر الصادرة قبل هذا التاريخ تظهر مواعيد الرحلات قبل تعديل التوقيت الصيفي للفترة الممتدة من يوم الأحد الواقع فيه 26 آذار لغاية يوم الخميس الواقع فيه 20 نيسان ضمناً ، تعلن شركة طيران الشرق الأوسط - الخطوط الجوية اللبنانية عن تقديم مواعيد إقلاع جميع الرحلات المغادرة من مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت ساعة واحدة لهذه الفترة وفقاً للتوقيت المحلي لمدينة بيروت.

إن هذا التعديل من شأنه أن يوفر ربطاً سلساً (Smooth Connection) للمسافرين الذين يتابعون سفرهم (Connecting Flights) عبر المطارات الأجنبية دون أي تأثير إلى وجهاتهم النهائية. (Final Destination)

أما بالنسبة الى مواعيد إقلاع الرحلات من المطارات الأجنبية الى مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت، فتبقى على حالها دون أي تعديل وذلك وفق التوقيت المحلي في بلد المغادرة.

ولمزيد من التوضيح يرجى الإطلاع على الجدول المعدل لمواعيد إقلاع الرحلات المغادرة من مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت الى الخارج أدناه:

من بيروت إلى	رقم الرحلة	موعد الإقلاع السابق	موعد الإقلاع المعدل
أكرا - أبيدجان	575	2:05	1:05
دوسلدورف	247	6:00	5:00
القاهرة	308	6:30	5:30
يريفان	275	6:35	5:35
بروكسل	215	7:05	6:05
لاغوس - أبيدجان	571	7:10	6:10
فرانكفورت	217	7:10	6:10
المدينة المنورة-جدة	364	7:25	6:25
جنيف	213	7:25	6:25
دبي	426	7:30	6:30
باريس	211	7:55	6:55
القاهرة	304	8:05	7:05
روما-ميلانو	235	8:05	7:05
روما-ميلانو	231	8:05	7:05
لندن	201	8:10	7:10
عمان	310	8:20	7:20
إسطنبول	265	8:25	7:25

7:30	8:30	424	الرياض
7:40	8:40	404	الكويت
7:55	8:55	364	جدة
8:10	9:10	251	أثينا
8:15	9:15	241	مدريد
8:55	9:55	235	ميلانو
9:30	10:30	332	البصرة
10:40	11:40	263	إسطنبول
11:30	12:30	322	بغداد
12:00	13:00	229	باريس
14:15	15:15	436	الدوحة
14:25	15:25	418	أبو ظبي
14:30	15:30	324	اربيل
14:50	15:50	326	النجف
15:25	16:25	428	دبي
15:50	16:50	320	بغداد
16:25	17:25	203	لندن
16:35	17:35	442	الدمام
16:35	17:35	267	إسطنبول
16:45	17:45	368	جدة
16:50	17:50	422	الرياض
17:00	18:00	312	عمان
17:00	18:00	402	الكويت
17:00	18:00	253	أثينا
17:20	18:20	225	كوبنهاغن
19:00	20:00	261	لارنكا
20:00	21:00	430	دبي
22:05	23:05	434	الدوحة

للمزيد من المعلومات يرجى مراجعة: مركز الإتصالات MEA Call Center 961-01-629999 أو callcenter@mea.com.lb أو زيارة: www.mea.com.lb

نعتذر عن هذا الإجراء الخارج عن إرادتنا ونشكر تفهمكم.

دائرة العلاقات العامة - شركة طيران الشرق الأوسط

MEA STATEMENT: All flights departing from Rafic Hariri International Airport- Beirut will be advanced by one hour as of the midnight of 25-26 March until the midnight of 20-21 April 2023.

Beirut 23 March 2023: Further to the decision issued by the Presidency of the Council of Ministers to postpone the start of daylight-saving time, exceptionally this year, starting from midnight of March 25-26 to midnight of April 20-21, 2023,

Since tickets issued before this date show the flight timings before the adjustment of daylight-saving time from Sunday, March 26, until Thursday, April 20 inclusive, Middle East Airlines - Air Liban announces that **the departure timings of all flights departing from Rafic Hariri International Airport – Beirut will be advanced by one hour during this period (Beirut local time).**

This modification will provide a smooth connection for connecting passengers through foreign airports without any impact on their final destinations.

As for inbound flights from foreign airports to Rafic Hariri International Airport - Beirut, the departure timings remain the same without any modification, according to the local time in the country of departure.

For further clarification, kindly find below the revised departure schedule for the outbound flights from Beirut Rafic Hariri International Airport below:

From Beirut to	Flight No.	Old departure time	New departure time
Accra - Abidjan	575	2:05	1:05
Dusseldorf	247	6:00	5:00
Cairo	308	6:30	5:30
Yerevan	275	6:35	5:35
Brussels	215	7:05	6:05
Lagos-Abidjan	571	7:10	6:10
Frankfurt	217	7:10	6:10
Medinah-Jeddah	364	7:25	6:25
Geneva	213	7:25	6:25
Dubai	426	7:30	6:30
Paris	211	7:55	6:55
Cairo	304	8:05	7:05
Rome-Milan	235	8:05	7:05
Rome-Milan	231	8:05	7:05
London	201	8:10	7:10
Amman	310	8:20	7:20
Istanbul	265	8:25	7:25
Riyadh	424	8:30	7:30
Kuwait	404	8:40	7:40
Jeddah	364	8:55	7:55
Athens	251	9:10	8:10

Madrid	241	9:15	8:15
Milan	235	9:55	8:55
Basra	332	10:30	9:30
Istanbul	263	11:40	10:40
Baghdad	322	12:30	11:30
Paris	229	13:00	12:00
Doha	436	15:15	14:15
Abu Dhabi	418	15:25	14:25
Erbil	324	15:30	14:30
Najaf	326	15:50	14:50
Dubai	428	16:25	15:25
Baghdad	320	16:50	15:50
London	203	17:25	16:25
Dammam	442	17:35	16:35
Istanbul	267	17:35	16:35
Jeddah	368	17:45	16:45
Riyadh	422	17:50	16:50
Amman	312	18:00	17:00
Kuwait	402	18:00	17:00
Athens	253	18:00	17:00
Copenhagen	225	18:20	17:20
Larnaca	261	20:00	19:00
Dubai	430	21:00	20:00
Doha	434	23:05	22:05

For more information, please contact: MEA Call Center 961-01-629999 - callcenter@mea.com.lb or visit: www.mea.com.lb

Sorry for any inconvenience caused beyond our control and thank you for your understanding.

Public Relations Department
Middle East Airlines-Air Liban